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Interpellation-Avfallshantering och återvinning 
 
EU:s direktiv om avfallshantering och återvinning ställer krav på att 
medlemsländerna ska förbättra insamlingen av avfall och öka 
återvinningen. 
 
Direktiven har implementerats i Sverige genom flera lagar och 
förordningar. 
 
Kommunerna ska erbjuda separat insamling av olika fraktioner och 
insamlingen ska ske nära hushållen, vilket är orsaken till att 
fastighetsnära insamling införs. 
 
Hushållsavfallet sorteras i åtta fraktioner: Plastförpackningar, 
pappersförpackningar, metallförpackningar, färgade glasförpackningar, 
ofärgade glasförpackningar, tidningar, matavfall och restavfall. 
 
Hur fungerar detta i Gävle kommun där Gästrike Återvinnare ansvarar för 
avfallshanteringen? 
 
De som bor i villa har idag hämtning av matavfall och restavfall. För dom 
utökas hämtningen med plastförpackningar och pappersförpackningar. 
Det innebär att enbart fyra av de åtta avfallsfraktionerna har 
fastighetsnära insamling. 
 
Uppsala däremot placerar ut två fyrfackskärl för villor. Dessa kärl 
möjliggör hämtning av alla åtta avfallsfraktionerna direkt vid fastigheten. 
 
Med anledning härav ställer jag följande fråga till kommunalrådet 
Therese Metz som är ordförande i Gästrike Återvinnare: 
 
+Varför inför inte Gästrike Återvinnare liksom Uppsala fastighetsnära 
insamling för hushållsavfallets alla åtta avfallsfraktioner? 
 
Roland Nilsson (M) 
 
 
 


